
Entrevista amb...

ESTEVE SERRA

De nou, és el torn de l’entrevista esportiva. En aquesta ocasió tenim el gust de 
parlar amb l'Esteve Serra, president de l'Ateneu Esportiu Guíxols des de fa 6 anys.
Com no, varem parlar de l'actualitat en el Guíxols i de les seves perspectives de futur.

— Després de pujar a la Preferent, quins eren els vostres objectius?
Eren de consolidar l'equip en dos anys. El primer any es va aconseguir, amb 

l'ajut de Lluís Lozano, el qual ens va pujar de categoria. Malauradament aquest any. 
per motiu de feina no ha pogut entrenar el primer equip. Això i tot, aquest any, al 
dimitir en Rafael Mató com a preparador del primer equip, ens ha ajudat durant un 
mes. Finalment, acabarà la temporada, un conegut nostre com és en Pepe Pinto.

— Si parlem del primer equip, també toca parlar del fulbol base.
Si, aquest any ja comença a funcionar més bé que l'any passat. Treballem amb 

aproximadament 100 jugadors, i esperem que, dintre d'alguns anys, donguin els seu 
fruit.

— Ara tocava parlar d'una qüestió d'actualitat a la nostra ciutat, com és el 
nou camp de futbol.

Esperem que sigui novament amb el camp nou que augmenti la massa social 
del club (actualment uns 350), també ens permetrà organitzar torneijos nocturns a 
l'estiu, i solucionar el problema amb els entrenaments que tenim.

— I les relacions amb els altres equips de Sant Feliu?
Tant amb la Penya Sport com amb el Vilartagues són molt bones.

— I finalment, què us sembla la reestructuració de la tercera divisió ?
En principi, al baixar la qualitat els equips del que seria la nova preferent, ens 

pot permetre intentar el salt a la tercera divisió la propera temporada.

— Doncs, ànim i endavant. Gràcies per tot.
XAVIER SÀNCHEZ i PEREFERRER

D irector d' "O bjectiu  el G ol"
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